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Obec Chlístovice 
IČO 00236110, ID dat.schránky: pdkbxsm 

tel. 327 595 291, e-mail: ouchlistovice@seznam.cz 
Chlístovice 66 

284 01 Kutná Hora 
 

 
 

Zápis ze zasedání zastupitelstva 
č . 8/2024 

konaného dne 10. 10. 2024 od 19:00 ve společenské místnosti nad 
MŠ, Svatý Jan t. Krsovice 22: 

 

1) Zahájení 
Starosta obce všechny zúčastněné, jak z řad zastupitelů, tak i veřejnosti, přivítal a v 19:00 
zahájil zasedání konstatováním, že zastupitelstvo se sešlo v počtu 11 členů a je 
usnášeníschopné.  

Přítomni: Jiří Kazda, Ing. Jiří Zeman, Pavel Martínek, Bc. Veronika Strnadová, Roman 
Matoušek, RNDr. Zdeněk Janovský, Ph.D., Bohuslav Ryšánek, Dagmar Mašinová, 
Mgr. Lenka Michalová, František Strnad, Jaroslav Douda  

Omluveni: Václav Vlk, Ing. Jaroslav Vokolek, Eva Špačková, 
Neúčastni: Ing. Ondřej Kruliš 
 

2) Schválení programu 
Starosta seznámil zastupitele s navrhovaným programem zasedání, t.j. tak, jak byl uveden na 
pozvánce: 

1) Zahájení 
2) Schválení programu zasedání 
3) Zpráva ověřovatelů zápisu a schválení zápisu 
4) Jmenování zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
5) Zpráva o činnosti starosty a Rady obce 
6) Přijetí dotace na opravu hřbitovní zdi z Fondu rozvoje venkova Středočeského kraje 
7) Možnost odkupu pozemku p.č. 789/9, k.ú. Kralice, obcí 
8) Žádost o odkup pozemků p.č. 303/2, 302/4, 315/2 a 1857, vše k.ú. Chlístovice 
9) Žádost o odkup pozemků p.č. 614/2 a st. 28/1, obojí k.ú. Vernýřov 
10) Žádost o odkup části pozemku p.č. 655/1, k.ú. Všesoky 
11) Projednání zápisu z dílčího přezkoumání hospodaření obce za rok 2024 
12) Různé 
13) Diskuse 
14) Závěr 

Po seznámení s programem starosta zmínil, že chtěl navrhnout program uvedený na 
pozvánce pozměnit přidáním bodu „Oprava pláště kostela sv. Ondřeje v Chlístovicích“, 
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protože na jednání pozval p. XY, stavebního technika ŘKF Arciděkanství Kutná Hora, aby 
odpověděl na některé z bodů, jejichž zodpovězení zastupitelstvo požadovalo při jednání o 
podpoře opravy kostela na svém minulém zasedání. Pan XY se mu ale emailem pro nemoc 
omluvil, a tak přesune tento bod na další zasedání. Pro bod 12 – Různé, pak starosta navrhuje 
bod Schválení podání žádosti o dotaci na ořez a výsadbu dřevin k AOPK ČR a bod Schválení 
vzoru dohody o členství v JSDH Chlístovice. Následně starosta vyzval přítomné zastupitele 
k vyjádření. Návrhů na změnu programu nebylo, a proto starosta nechal hlasovat o návrhu 
programu: 
 
Návrh usnesení: 
1) Zastupitelstvo Obce Chlístovice schvaluje program svého zasedání v podobě uvedené na 
pozvánce s doplněním následujících bodů pod 12 – Různé: 
12a) Schválení podání žádosti o dotaci na ořez a výsadbu dřevin k AOPK ČR 
12b) Schválení vzoru dohody o členství v JSDH Chlístovice 

Výsledek hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 1 bylo schváleno. 

3) Zpráva ov ěřovatel ů zápisu 
Oba ověřovatelé byli mezi omluvenými, a tak se starosta otázal všech zastupitelů, zda zápis 
vyvěšený na internetu a zaslaný jim emailem četli a zda mají k němu nějakých námitek či 
návrhů na doplnění. Nikdo věc nekomentoval. Starosta následně nechal hlasovat o schválení 
zápisu z minulého zasedání ZO. 
 
Návrh usnesení: 
2) Zastupitelstvo Obce Chlístovice schvaluje zápis ze zasedání konaného dne 12. 9. 2024. 

Výsledek hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 2 bylo schváleno. 

4) Jmenování zapisovatele a ov ěřovatel ů zápisu 
Starosta navrhl Dagmar Mašinovou k zapisování výsledků hlasování a jako zapisovatelku 
Mgr. Lenku Michalovou. Pro toto zasedání navrhl ověřovateli zápisu Jiřího Zemana a 
Veroniku Strnadovou. Po vybídnutí nikdo neměl protinávrh, a proto starosta nechal hlasovat o 
návrhu. 
 
Návrh usnesení: 
3) Zastupitelstvo Obce Chlístovice určuje zapisovatelkou Mgr. Lenku Michalovou a 
zapisovatelkou hlasování Dagmar Mašinovou a ověřovateli zápisu Ing. Jiřího Zemana a Bc. 
Veroniku Strnadovou. 

Výsledek hlasování: Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 1. 
Usnesení č. 3 bylo schváleno. 

5) Zpráva o činnosti starosty a Rady obce 
V uplynulém období se Rada obce sešla jednou, a sice 4. 10. t.r.:  

1) Rada obce souhlasí s pronájmem pozemku p.č. 1124/13, k.ú. Žandov, za cenu 1 Kč/rok 
panu Radovanu Pavlovičovi, trvale bytem Žandov 53, při zachování následujících 
podmínek: 1) nezaplocení pozemku a zachování přístupu veřejnosti; 2) pravidelné 
údržbě plochy alespoň ve stejném standardu jako ostatní veřejné prostory v místní 
části Žandov; 3) výpovědní lhůty 6 měsíců s výjimkou případů hrubého porušení 
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smlouvy. – Jedná se o pronájem zpevněné plochy před domem Žandov č.p. 53, kde 
nájemce parkuje své automobily a na nezpevněné části má skalku. Rada svolila 
s pronájmem za stejných podmínek jako v předchozím případu pozemku před domem 
Kralice č.p. 11. 

2) Rada obce schvaluje Smlouvu o poskytování bankovních služeb pro právnické osoby a 
podnikatele prostřednictvím Zprostředkovatele s  J&T bankou, a.s., v předloženém 
znění. Rada obce schvaluje nákup podílových listů fondu kolektivního investování J&T 
cash (ISIN: CZ0008478625) ve výši 1.000.000 Kč (slovy: jeden milion korun českých) 
a za tímto účelem pověřuje starostu obce k všech potřebných kroků, které povedou k 
naplnění vůle rady. – Vykonání usnesení Zastupitelstva obce ze zářijového zasedání. 

3) Rada obce odkládá řešení sezení na Žandově na další zasedání. – Starosta na základě 
výsledků debaty s občany přinesl radě návrh sezení na Březinu na Žandov z akátového 
dřeva o kapacitě 12 osob a ceně cca 180 tisíc včetně DPH. Radní Roman Matoušek 
navrhl změny a také požadoval, aby zakázka byla svěřena některému místnímu 
truhláři. Bylo dohodnuto, že Roman Matoušek tyto návrhy na změny probere 
s žandovskými a vypracuje návrh projektu sezení. Náklady by měly zůstat v přibližně 
stejné výši. 

4) Rada obce doporučuje starostovi využívat sekací techniku, kterou již obec má. – Rada 
obce diskutovala možnosti pořízení techniky pro lepší údržbu zeleně, dříve padly 
návrhy na nový ramenový mulčovač a na dálkově ovládanou svahovou sekačku, 
nakonec ale Rada po prověřování obou možností došla k závěru, že se ani jedno 
nevyplatí. 

6) Rada obce schvaluje Smlouvu o smlouvě budoucí na věcné břemeno vedení přípojky 
NN k pozemku p.č. 1125/2, k.ú. Žandov, č. IV-12-6035525. Rada obce dává tento 
souhlas s podmínkou opravy dešťové kanalisace během zhotovení přípojky NN. – 
Jedná se o přípojku k novostavbám RD na Pivnisku v místě zahrady po domě č.p. 15. 
Umístění je poměrně problematické, neboť přípojka NN musí být tažena téměř celou 
délkou pozemku p.č. 1125/2. 

8) Rada obce nesouhlasí s odpuštěním místního poplatku za provozování systému a svozu 
komunálního odpadu z nemovitosti Chroustkov č.p. 21. – Vlastník nemovitosti se na 
Radu obce obrátil s požadavkem odpuštění poplatku za odpad s poukazem na 
skutečnost, že nemovitost zdědil a vůbec do ní nejezdí. Vzhledem k tomu, že nebyly 
shledány žádné zdravotní ani sociální důvody pro odpuštění poplatku tomuto majiteli, 
Rada obce poplatek odpustit odmítla. 

9) Rada obce souhlasí se smlouvou s firmou VSW profi, s.r.o., na dotační poradenství a 
zpracování příslušných posudků na údržbu stromů v místních částech Zdeslavice, 
Chroustkov, Všesoky, Vernýřov, Žandov. – Vykonání dohodnutého postupu ze 
zářijového zasedání zastupitelstva. 

Stručné informace: 1) svoz kovů přinesl nerovnoměrné zastoupení, sebralo se přes tunu 
kovů, ale zapojili se pouze lidé ve Sv. Janu, Chroustkově, Zdeslavicích a Chlístovicích, OÚ 
zkusí organisovat svoz ještě jednou na jaře, jestli lidé o službu projeví zájem; 2) pokračují 
práce na hřbitovní a zdi kolumbáriu ve Sv. Janu t. Krsovicích, práce jsou mírně ve skluzu a 
není jisté, jestli se je do Dušiček podaří všechny stihnout, výklenky na schránky jsou 
z technických důvodů nakonec trochu menší, 35×35 cm; 3) VRT – starosta se opět sešel se 
SŽ, řeší s nimi hlukovou ochranu zejména na přejezdu přes údolí Chlístovického potoka na 
úrovni původních hlukových limitů, dále starosta usiluje o šetrnější umístění retenčních nádrží 
u svodů s trati a aby dokázaly zachytit i vodu např. při tání a o kompensace za zničení 
chlístovického vodního zdroje; opatření obecné povahy, jímž se vydávají Zásady územního 
Středočeského kraje schválené v září stále nebylo podáno, takže není k disposici správní 
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rozhodnutí o umístění trasy, které by se případně napadalo; 4) provedeny drobné opravy na 
střeše obecního úřadu, do které zatékalo v části přístavby z 90. let; 5) pokračuje obnova 
laviček (další které jsme doposud minuli) a v zimě budeme pokračovat nástěnkami; 6) ssuť 
složená v areálu ZD v Chlístovicích byla roztřízena třídičkou na různé použitelné frakce, až se 
podaří dopravit na místo drtič (momentálně v poruše), vzniklý drcený recyklát bude použit na 
výspravu cest, zatím má starosta v plánu vyspravit cestu u nových parcel na 
Vokrouhlíku,úvoz z Dubců na Újezd; 7) opravena recyklátem cesta ke kompostárně, ještě 
nebylo doutaženo válcem; 8) byla podepsána kupní smlouva k hale v Kralicích; 9) obec 
dostala přidělenu dotaci na dopravní automobil pro JSDH, dotace je ve výši 600 tis., nejvýše 
však 50 % z částky, očekávané náklady na automobil se budou včetně úpravy na provoz 
v rámci HZS pohybovat okolo 1,25 mil.  

Následně starosta otevřel diskusi, do níž se však nikdo nepřihlásil, a tak navrhl starosta 
hlasovat o následujícím usnesení: 

 
Návrh usnesení: 

4) Zastupitelstvo Obce Chlístovice bere na vědomí zprávu starosty o jeho činnosti a činnosti 
Rady. 

Výsledek hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 4 bylo schváleno. 

6) Přijetí dotace na opravu h řbitovní zdi z Fondu rozvoje venkova 
Středočeského kraje 

Starosta seznámil přítomné s již jednou projednávanou záležitostí žádosti o dotaci na opravu 
zdi a rekonstrukci kolumbária na hřbitově ve Sv. Janu t. Krsovicích. Zastupitelstvo 
Středočeského kraje schválilo dotaci na opravu hřbitovní zdi ve výši 736 000 Kč. Pro sepsání 
smlouvy je nutné, aby naše zastupitelstvo schválilo její přijetí. 

Následně starosta vybídl přítomné k diskusi. Přihlásil se Bohuslav Ryšánek s otázkou, 
jaká bude celková cena zdi a kolumbária. Starosta mu odpověděl, že odpovídá ceně smlouvy 
o dílo, t.j. přibližně 1,4 mil. korun, tedy dotace pokryje přibližně polovinu nákladů. Po 
skončení diskuse nechal starosta hlasovat o navrženém usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
5) Zastupitelstvo Obce Chlístovice schvaluje přijetí dotace z Fondu obnovy venkova 
Středočeského kraje na opravu hřbitovní zdi a kolumbária na hřbitově ve Sv. Janu t. 
Krsovicích ve výši 736 000 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 5 bylo schváleno. 

7) Možnost odkupu pozemku p. č. 789/9, k.ú. Kralice, obcí 
Starosta informoval přítomné o vývoji jednání se zástupci Arcibiskupství pražského (dále jen 
APHA) ve věci získání výše jmenovaného pozemku za účelem výstavby dešťové kanalisace. 
Proběhlo další kolo jednání a APHA navrhlo prodejní cenu 300 Kč/m2 na základě podivného 
posudku na jiný pozemek typu ‚ostatní komunikace‘ ve Sv. Janu. Starosta dále upozornil, že 
obec v současné době prodává stejné pozemky v Kralicích na základě regulérního znaleckého 
posudku  za 144 Kč/m2. V tuto chvíli probíhají jednání, kde je na stole stále i možnost předání 
kostela sv. Jana Křtitele a APHA by jako „protektor“ ŘKF Uhlířské Janovice bylo ochotné 
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přidat za určitých podmínek kromě zádušní louky i rybník Krsovec. Starosta by proto rád 
konsultoval, zda má v tomto rámci smysl dále vyjednávat i o převzetí kostela. 

S tím starosta otevřel diskusi, do které se přihlásil Bohuslav Ryšánek s otázkou, o kolik 
metrů se u kostela jedná a jaká je rozloha všech nabízených pozemků. Starosta mu odpověděl, 
že pozemek p.č. 789/9 má 102 m2 a nad rámec samotného kostelního pozemku se jedná o cca 
43 a luk a 4,2 ha rybníka. Co se týče ceny, pokud by obec akceptovala cenu navrženou 
APHA, tak by se jednalo o 30 600 Kč. Dále se přihlásil Jiří Zeman s otázkou, k čemu obci 
takový rybník bude a navíc, že se bude muset odbahňovat. Starosta mu na to odpověděl, že r. 
Krsovec rozhodně není ve stavu, že by se musel v blízké době odbahňovat. Co se týče využití, 
tak si starosta dovede představit tři možné scénáře: a) obec ponechá dosavadního nájemce 
Rybářství Vavřinec, kdy nájemní smlouva je, dle starostových informací, poměrně výnosná; 
b) obec bude rybník provozovat jako sportovní a bude na něm prodávat povolenky, jako to 
činí u svých dvou stávajících rybníků; c) obec zavede podobně jako Obec Černíny chov ryb 
ve vlastní režii, věc by byla k rozhodnutí zastupitelstvem.  

Následně se přihlásil Jaroslav Douda s tím, že jemu přijde „ševče drž se svého kopyta“, že 
by se obec neměla cpát do oblastí, které neumí. Starosta mu na to odpověděl, že již řekl dříve, 
že obec má tři možnosti, co by s rybníkem případně mohla dělat a že může být ponechán 
klidně v nájmu a bude představovat stálý zdroj příjmu. Následně se přihlásil František Strnad, 
že církev ví, proč se chce kostela zbavit, protože to bude pouze zátěž. Starosta mu odpověděl, 
že kostel by ekonomickou zátěží nepochybně byl, ale je to také jedna ze tří historických 
památek na našem území, a proto také zástupci arcibiskupství řekl, že pokud má obec 
uvažovat o převzetí, tak by měla dostat nějakou protihodnotu, kterou by právě mohl být 
rybník Krsovec a louka pod rybníkem. 

Následně starosta dodal, že obec věděla, že i hřbitovy budou zátěž, a přesto zastupitelé 
v minulém období hlasovali pro jejich převzetí, přestože starosta tehdy, co by zastupitel 
požadoval, aby pokud má obec hřbitov přijímat, aby vyjednala jeho převzetí spolu 
s některými dalšími pozemky církve jako kompensací za převzaté náklady. Starosta se 
následně otázal zastupitelů, kteří v minulém volebním období hlasovali pro převzetí hřbitova, 
v čem změnili názor, když tehdy hlasovali pro převzetí hřbitova bez dalších pozemků a nyní 
nesouhlasí s myšlenkou převzetí kostela s přináležejícími pozemky. Nedostal odpověď. 
Následně se starosta otázal, kdo je orientačně pro to, aby se jednalo pouze o odkoupení. 
Vzhledem k tomu, že se zvedlo osm rukou. Vyzval starosta zastupitele, již se kloní k tomuto 
postupu, aby navrhli text odpovídajícího usnesení. Někteří se nevyjádřili, jiní požádali 
starostu, aby usnesení formuloval, který tak učinil. Po otázání se, zda může přistoupit 
k hlasování o návrhu usnesení, či zda se ještě někdo chce vyjádřit v diskusi, všichni 
souhlasili, že je možno přikročit k hlasování: 
 
Návrh usnesení: 
6) Zastupitelstvo Obce Chlístovice pověřuje starostu obce pouze k jednání o odkupu pozemku 
p.č. 789/9, k.ú. Kralice, bez dalšího jednání o převzetí kostela sv. Jana Křtitele obcí. 

Výsledek hlasování: Pro: 8 Proti: 1 Zdrželi se: 2. 
Usnesení č. 6 bylo schváleno. 

8) Žádost o odkup pozemk ů p.č. 303/2, 302/4, 315/2 a 1857, vše k.ú. 
Chlístovice 

Na minulém zasedání byl projednán záměr odprodeje jmenovaných pozemků o celkové 
rozloze 516 m2. O odkup pozemků požádalo SVJ z přiléhajícího bytového domu „okál“, které 
i celý podnět vzneslo. Jiní zájemci se nepřihlásili ani nepřišly jiné komentáře záměru. Starosta 
proto navrhuje pozemky odprodat, a to v souladu se zásadami odprodeje obecních pozemků. 
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Z těch vyplývá, že při této rozloze by se měly pozemky odprodávat v kategorii zahrada, t.j. 
s minimální cenou 250 Kč/m2. 

Po seznámení se situací nechal starosta prostor zastupitelům a ostatním přítomným se 
k věci vyjádřit. Nikdo však nechtěl nic dodat nad rámec již řečeného na minulém zasedání, a 
proto starosta nechal hlasovat o následujícím usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
7) Zastupitelstvo obce Chlístovice schvaluje prodej pozemků p.č. 303/2, 302/4, 315/2 a 1857, 
vše k.ú. Chlístovice, SVJ Chlístovice 107 za cenu 250 Kč/m2. 

Výsledek hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 7 bylo schváleno. 

9) Žádost o odkup pozemk ů p.č. 614/2 a st. 28/1, obojí k.ú. Verný řov 
Jedná se o analogickou situaci jako v předchozím bodě z minulého zasedání. I zde na záměr 
prodeje zareagoval pouze původní žadatel, p. Herout z Vernýřova č.p. 30. I v tomto případě 
dle Zásad pro odprodej obecních pozemků spadají prodávané pozemky do kategorie zahrada, 
a tudíž minimální ceny 250 Kč/m2. Vzhledem k isolaci těchto obecních pozemků a jejich 
letitému zaplocení se starosta kloní k odprodeji jmenovaných pozemků za tuto minimální 
cenu. 

Po tomto úvodu dal starosta prostor k diskusi a dotazům, ale rovněž žádné nad rámec 
řečeného na minulém zasedání, a proto navrhl starosta hlasovat o následujícím usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
8) Zastupitelstvo Obce Chlístovice schvaluje prodej pozemků p.č. 614/2 a st. 28/1, obojí k.ú. 
Vernýřov, panu Miroslavu Heroutovi, Vernýřov 30 za cenu 250 Kč/m2. 

Výsledek hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 8 bylo schváleno. 

10) Žádost o odkup části pozemku p. č. 655/1, k.ú. Všesoky 
Starosta informoval, že se jedná o třetí ze schválených záměrů prodeje pozemků schválených 
na minulém zasedání a situace je stejná jako u předchozích dvou. Opět na záměr zareagovala 
pouze původní žadatelka, tudíž starosta se domnívá, že není překážek zaplocený pozemek 
odprodat. Vzhledem k tomu, že se jedná o tzv. zbytkový pozemek, je minimální cena, z aniž 
může obec pozemek odprodat 100 Kč/m2. 

Po tomto úvodu dal starosta prostor k diskusi a dotazům, ale rovněž žádné nad rámec 
řečeného na minulém zasedání, a proto navrhl starosta hlasovat o následujícím usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
9) Zastupitelstvo Obce Chlístovice souhlasí s odprodejem dílu „a“ pozemku p.č. 655/1, k.ú. 
Všesoky, vyznačeného na GP č. 82-164/2016 o rozloze 19 m2, manželům Aleně a Jiřímu 
Uhrovým ze Všesok č.p. 20 za cenu 100 Kč/m2. 

Výsledek hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 9 bylo schváleno. 
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11) Projednání zápisu z díl čího p řezkoumání hospoda ření obce za 
rok 2024 

Starosta seznámil přítomné s nálezy z dílčího přezkoumání hospodaření obce za rok 2024, 
v kterém nebyly shledány žádné zásadní nedostatky. Dle zákona o rozpočtech územně 
samosprávních celků je potřeba tuto zprávu projednat na zastupitelstvu. 

Následně starosta otevřel diskusi. Přihlásil se do ní Bohuslav Ryšánek, který se otázal, 
jaké byly celkové náklady na hřiště ve Zdeslavicích. Starosta mu odpověděl, že jednak ještě 
nejsou všechny náklady ještě zaplaceny a jednak si celkovou sumu na zasedání nepřipravil, 
ale že přibližně se náklady na zdeslavické hřiště budou pohybovat někde mezi 2,9 a 3 mil. 
korun, přičemž dotace bude tvořit 1,8 mil. korun. Bohuslav Ryšánek mu poděkoval za 
odpověď, čímž diskuse skončila a starosta nechal hlasovat o následujícím návrhu usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
10) Zastupitelstvo Obce Chlístovice bere na vědomí zprávu auditorů Středočeského kraje o 
dílčím přezkoumání hospodaření Obce Chlístovice za rok 2024. 

Výsledek hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 10 bylo schváleno. 

12) Schválení podání žádosti o dotaci na o řez a výsadbu d řevin k 
AOPK ČR 

Starosta informoval o postupu jednání se zástupci firmy VSW profi o podání dotace na ořez 
více než 50 dřevin v místních částech Zdeslavice u Chlístovic, Všesoky, Chroustkov, 
Vernýřov a Žandov. Bylo dohodnuto rozdělení zvažované akce na část podání dotace a 
vypracování příslušných posudků, na základě kterých se bude řešit konkrétní realisace. Tuto 
smlouvu schválila Rada obce kloníc se k pokračování naznačenému na minulém zasedání. 

Následně starosta otevřel diskusi, do té se však vzhledem k důkladnému projednání na 
předchozím zasedání nikdo nepřihlásil, a tak nechal starosta hlasovat o návrhu usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
11) Zastupitelstvo Obce Chlístovice bere na vědomí zprávu starosty o schválení smlouvy 
s firmou VSW profi na podání žádosti o dotaci a vypracování souvisejících posudků na ořez 
dřevin na území místních částí Zdeslavice u Chlístovic, Všesoky, Chroustkov, Vernýřov a 
Žandov a dává starostovi pokyn dotaci podat. 

Výsledek hlasování: Pro: 11 Proti: 0 Zdrželi se: 0. 
Usnesení č. 11 bylo schváleno. 

13) Schválení vzoru dohody o členství v JSDH Chlístovice 
Starosta informoval o tom, že byl informován příslušníky HZS Kutná Hora, že je potřeba, aby 
členové JSDH (zásahové jednotky) měly uzavřené s obcí smlouvy o členství v JSDH. Starosta 
proto převzal vzor od HZS, který upravil na místní podmínky. Zároveň byl také informován 
(a vzor to i předpokládá), že bývá zvykem hasiče za členství v jednotce rovněž nějak 
přiměřeně odměňovat. Starosta toto zvážil a navrhuje pro členy jednotky roční odměnu ve 
výši 800 Kč, jinými slovy členům jednotky (pozor, nikoliv členů Sborů dobrovolných hasičů) 
touto cestou kompensovat poplatky za svoz komunálního odpadu (protože přímo odpustit je 
nelze, protože by to znamenalo nerovný přístup k občanům). 

Následně starosta otevřel diskusi, do níž se přihlásil Jiří Kazda s otázkou, kolik je aktuálně 
hasičů v jednotce, nač mu starosta odpověděl, že šestnáct. Jiří Kazda proto navrhl, že by 
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hasičům odměnu zvýšil na 1 000 Kč, ať je to zaokrouhlené a ať to alespoň trochu odráží jejich 
prospěšnost. Pavel Martínek se k jeho návrhu připojil. Na to starosta uvedl, že není proti a 
otázal se i ostatních, přičemž se setkal se všeobecným souhlasem. Dalších příspěvků nebylo, a 
tak starosta nechal hlasovat o návrhu usnesení: 
 
Návrh usnesení: 
12) Zastupitelstvo Obce Chlístovice schvaluje předložený vzor dohody o členství v Jednotce 
sboru dobrovolných hasičů Chlístovice a schvaluje roční odměnu pro členy jednotky ve výši 
1000 Kč. 

Výsledek hlasování: Pro: 10 Proti: 0 Zdrželi se: 1. 
Usnesení č. 12 bylo schváleno. 

14) Diskuse 
Starosta konstatoval vyčerpání programu ZO a navrhl termín dalšího jednání na 14. 11. 2024 
od 19 h v zasedací místnosti na Obecním úřadu, Chlístovice 66. Všichni přítomní souhlasili, 
pouze Lenka Michalová se omluvila, že nebude s to být přítomna. Po dohodnutí termínu 
otevřel starosta diskusi, přičemž přispěl prvním příspěvkem, kde informoval o jednom z bodů 
diskutovaných na diskusi občanů s vedením obce, kde byl vznesen (a relativně široce 
podpořen) požadavek na instalaci informačních tabulí do center obcí a k turistickým 
zajímavostem.  

Starosta byl v nedávné době kontaktován zástupci jedné z firem, která dodává podobné 
kreslené mapy (jedná se o stejnou firmu, jež již dodávala kreslené mapy okresu jednou, před 
OÚ je příklad mapy, který zakoupil dřívější starosta p. Douda). Tato nabídka je na cca 60 tisíc 
korun bez DPH. Jaroslav Douda starostu opravil s tím, že původní kreslená mapa byla zaslána 
jako bezplatný vzorek. Starosta si není jistý, zda takováto kreslená mapa okresu či jeho 
čtvrtiny by byla dobrým řešením, má výhody i nevýhody proti řešení vlastními silami. 
Starosta by rád znal názor zastupitelů na to, jaké řešení by upřednostňovali. Zastupitelé se 
většinově shodli na tom, že mapy by na návsích chtěli, ale ideálně pouze území obce, aby 
bylo více prostoru na text o vesnici. 

Dále si vzal slovo Jaroslav Douda a řekl, že si mu i cizí lidé stěžují na zbytky po pálení 
čarodějnic v Chroustkově. Starosta mu odpověděl, že opakovaně chroustkovským říkal, aby si 
po sobě zbytky uklidili. Dále Jaroslav Douda konstatoval, že v jižní části Chlístovic nesvítí 
světla. Starosta mu odpověděl, že je to z důvodu jejich přepojování, které následovalo po 
dokončení přeložky vedení NN do země. Na něj navázal Roman Matoušek konstatuje, že 
opravovaná světla na Pivnisku a Žandově opět nesvítí. Starosta mu odpověděl, že to je cca 10 
dnů, co tam byla četa od elektrikářské firmy starající se o veřejné osvětlení., dohlédne na 
nápravu stavu. 

Dagmar Mašinová se ptala na stav přípravy rekonstrukce veřejného osvětlení a výstavbu 
odpadového stání ve Všesokách. Starosta odpověděl, že u veřejného osvětlení nastala změna 
v tom, že je konečně jasné, jak to bude s uložením přívodů NN do země, kdy ČEZ po 
nejasných vyjádřeních dal jasně najevo, že vzhledem k akcím s vyšší prioritou se 
rekonstrukce a přeložení vedení NN do země bude konat nejdříve v roce 2029. Z toho 
starostovi plyne, že se pokusí vyřešit rekonstrukci veřejného osvětlení cestou solárních 
svítidel. Co se týče kontejnerového stání, starosta počítá, že jej bude řešit, jakmile se podaří 
dokončit stání v Chlístovicích u „Jursíkovy“ stodoly. 

Bohuslav Ryšánek poukázal na to, že ještě vyžaduje opravu (výměnu prken) lavička před 
krámem v Chlístovicích. Starosta mu přitakal. Dále se zeptal jeden z přítomných občanů na 
to, proč nejde v části Chlístovic rozhlas. Starosta mu odpověděl, že je to ze stejného důvodu 
jako světla, t.j. rušilo se nadzemní vedení, tudíž ke stávajícím hnízdům není, kudy vést signál. 
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Jsou objednaná náhradou bezdrátová hnízda, ale jejich dodání se zpozdilo. Celkově starosta 
předpokládá, že v souladu s rozhodnutím Rady obce postupně sjednotí rozhlas na bezdrátový, 
protože tato kombinace dvou technologií výrazně ztěžuje ovládání i údržbu. Dalších dotazů 
nebylo. 

15) Závěr 
Po vyčerpání diskuse, starosta popřál všem zúčastněným hezký zbytek večera a zasedání 
v 20:35 ukončil. 
 
 
Zapsala:  Mgr. Lenka Michalová 
 
Ověřili:  
 
  Bc. Veronika Strnadová 
 
 
  Ing. Jiří Zeman 
 
 
 
 
 
 

Zdeněk Janovský 
    starosta obce 


